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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.12.2020, 

v  predloženom znení. 
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 Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

od novembrového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-Staré Mesto som sa s 

výnimkou dovolenky, intenzívne venoval jednej z mojich priorít - čistote mestskej časti, 

príprave testovaní v mestskej časti, ale aj podpore i aktívnej účasti na predvianočných 

charitatívnych akciách pomoci núdznym pod gesciou občianskych združení Úsmev ako dar a 

Maják nádeje, s ktorými mestská časť úzko spolupracuje.  

 

Spolu s poslancami som sa zúčastnil nielen na charitatívnych akciách, ale som pomáhal pri 

príprave a organizácií pomoci núdznym rokovaním s vedúcou jedálne v Mestských lesoch i 

Jedálne na Vojvodskej ulici, kde sme našli spôsob ako zadarmo zabezpečiť obedy a pomôcť 

tým, ktorí to najviac potrebovali. 

 

Na stretnutí s generálnym riaditeľom spoločnosti Kosit, a. s. sme prebrali koncepciu 

odpadového hospodárstva v Košiciach a zlepšenia poskytovaných služieb v mestskej časti Staré 

Mesto. Na úrovni mestskej časti sa uskutočnilo niekoľko porád, na ktorých sme s vedením  

hospodárskej správy cizelovali nastavenie novej koncepcie udržiavania a kontroly čistoty a 

poriadku v mestskej časti. 

 

Na pozvanie starostu obce Kechnec sme na pracovnom rokovaní prejednali možnosti 

spolupráce, ale najmä som u skúseného a veľmi úspešného kolegu hľadal inšpirácie i rady pri 

príprave projektov, v ktorých je obec Kechnec lídrom.  

 

Oficiálna rozlúčka, súvisiaca s odchodom z funkcie, nutné opravy priestorov prezidentskej 

kancelárie, ale aj zintenzívnenie spolupráce s bratislavskou MČ Staré Mesto boli témy 

pracovného stretnutia s dnes už bývalým kancelárom slovenskej prezidentky, ktorý na základe 

výborných vzťahov so starostkou bratislavského Starého Mesta ponúkol pomoc pri 

sprostredkovaní stretnutia.   

 

Priamo v teréne som sa stretol s majiteľom spoločnosti Vindt, sponzorom dvoch futbalových a 

štyroch mini futbalových bránok, ktoré sme spoločne uviedli do prevádzky na uliciach 

Slovenskej jednoty a Kuzmányho sídlisku. 

 

Na stretnutí so zástupcami Denného centra seniorov sme zhodnotili rok 2020 a pozorne som si 

vypočul ich plány a očakávania v roku 2021 za predpokladu, že to pandemická situácia dovolí. 

 

Témou stretnutia s riaditeľom Geriatrického ústavu Sv. Lukáša bola kritická situácia v zariadení 

koncom roka a ponúknutie pomoci zo strany mestskej časti. 

 

Vyhodnotenie kontroly na Miestnom úrade MČ Staré Mesto zo strany prokuratúry bolo 

obsahom pracovného stretnutia s krajským prokurátorom JUDr. Čorbom, ktorý nám tlmočil 

výsledky bez jedinej chyby a pochvalne sa vyjadril o odbornosti a profesionalite úradu. 

 

 

Absolvoval som množstvo porád, na ktorých sa riešilo preberanie majetku i zamestnancov 

Mestskej krytej plavárne, ale aj nové plány a rozvoj Múzea Vojtecha Löfflera pod vedením 

novej poverenej pani riaditeľky.  

 

Pravidelne som sa stretával na pracovných poradách s riaditeľkami staromestských materských 

škôlok, na ktorých sme okrem zhodnotenia roka riešili aj aktuálne krízové scenáre v súvislosti 
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s Covid 19. 

 

Na návšteve Arcidiecéznej charity na Bosákovej ulici sme s pani riaditeľkou okrem pomoci v 

predvianočnom období rokovali aj o ďalšej spolupráci mestskej časti pri zapájaní ich klientov 

do verejnoprospešných prác v lokalite Starého Mesta. 

 

Január sa niesol v znamení zasadnutí Krízového štábu Mesta Košice, ktorého som ako starosta 

členom, pretože pandemická situácia sa po sviatkoch výrazne zhoršila. 

Nasledovali operatívne prípravy a realizácia štyroch kôl testovania v réžii MČ Staré Mesto, 

ktoré aj vďaka šikovnému tímu na úrade dopadli výborne a boli občanmi hodnotené kladne v 

oblasti organizácie a dostupnosti. 

 

S významným majstrom kováčom V. Eperješim, ktorý pracuje a podniká v našej mestskej časti, 

sme sa stretli na pracovnom rokovaní, aby sme si dohodli ďalšiu spoluprácu a jej formy na rok 

2021, keď sa uvoľnia pandemické opatrenia. 

 

Dvakrát presunuté prijatie generálnej konzulky Maďarskej republiky, ktoré bolo už dvakrát 

presúvané z októbra a decembra z dôvodu pandémie, sa s úspechom uskutočnilo v januári. Pani 

konzulka prisľúbila, že zorganizuje stretnutie s vedením mesta Debrecen, s ktorým by sme ako 

mestská časť mohli nadviazať užšiu spoluprácu a vzájomne sa inšpirovať predovšetkým pri 

správe a rozvoji zeleninového a ovocného trhu a sprievodných podujatí, pri ktorých má 

maďarská strane veľa skúseností. Pani konzulka má ako starostu zároveň informovala, že ako 

v priestoroch bývalého Carpana sa budú aj pod gesciou maďarského konzulátu naďalej ponúkať 

kvalitné gastro služby a Košičania o túto legendárnu reštauráciu neprídu. 

 

S novým zamestnancom sme absolvovali dvojdňovú podrobnú obhliadku perspektívnych 

lokalít v mestskej časti, ktoré sú ideálne na potencionálne investičné projekty v budúcnosti. 

 

So zástupcami vlastníkov bytov v lokalite Masarykovej kolónie som absolvoval rokovanie 

priamo na mieste, aby sme riešili možnosti pomoci mestskej časti pri  zveľaďovaní dvora. 

 

Vo februári som okrem rokovania mestského zastupiteľstva absolvoval aj pracovné stretnutia 

so zástupcami Slovenskej sporiteľne a spoločnosti Amper Saving v súvislosti s doriešením 

zmluvných vzťahov a záväzkov mestskej časti po predaji Mestskej krytej plavárne Mestu 

Košice. 

 

Na stretnutí s riaditeľom Ústavu na výkon väzby na Florianskej ulici sme vyriešili sťažnosti 

občanov MČ Staré Mesto na hluk. 

 

Do nástupu do karantény 22. februára som stihol ešte absolvovať pracovnú poradu s 

riaditeľkami MŠ, kde sme riešili krízové situácie zabezpečenia predškolských zariadení v 

pandémii.   

 

 

 

 

 

 

 


